

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110 Fax: 2431 1156

P24160

Dear Parents, 各位家長:

Tickets for the 40th Anniversary Variety Show 認購四十周年校慶綜藝晚會門票

To celebrate the 40th Anniversary and share the achievements of our school's efforts over the past years, we are pleased to announce the "40th Anniversary Variety Show" as the grand finale of our celebrations. This event will be held at the Kwai Tsing Theatre on Friday, July 11, 2025.

The 40th Anniversary Variety Show aims to honour the school's rich history and accomplishments while fostering a sense of belonging and pride among students, alumni, and staff. The event will feature a diverse array of dance, music and drama performances and activities that showcase the talents and creativity of our school's community.

We encourage parents and all students to seize this valuable opportunity to attend the 40th Anniversary Variety Show and enjoy a memorable evening with us. If there is an oversubscription, the school will make further arrangements. Please note that all performers, student helpers, staff, and invited guests are given complimentary tickets.

為慶祝本校成立四十週年,並分享多年來的豐碩成果,本校將舉辦「四十週年校慶綜藝晚會」作為慶祝活動的壓軸。晚會將於 2025 年 7 月 11 日(星期五)假葵青劇院舉行。

「四十週年校慶綜藝晚會」旨在展示學校的歷史和成果,並強化學生、校友與教職員間的歸屬感及榮譽感,晚會將展現學生和老師的才華和創意,內容包括舞蹈、音樂和戲劇等多樣化的表演和活動。

本校誠邀家長和學生把握這個寶貴的機會,踴躍購票支持「四十週年校慶綜藝晚會」,與我們共度一個難忘的晚上。如超額認購,校方會另作安排。另外,所有表演者、學生工作人員、教職員和獲邀嘉賓均可免費獲得門票。

The event details are as follow:

活動詳情如下:

Date 日期:	11 th July, 2025 (Friday)
[174].	二零二五年七月十一日(星期五)
Time 時間:	8:00 p.m.– 10:00 p.m. (Admission Time: 7:45 p.m.)
	晚上八時至十時 (入場時間: 7:45 p.m.)
Venue 地點:	Auditorium, Kwai Tsing Theatre 葵青劇院演藝廳
Ticket price 門票售價:	Adult tickets: \$80 成人票價: \$80
	Student tickets: \$40 學生票價: \$40
Remarks 備註:	1. All performers, student helpers, staff, and invited guests are given
	complimentary tickets. 所有表演者、學生工作人員、教職員和受邀嘉
	賓無需購票。
	2. Persons aged under 6 will not be admitted. 六歲以下恕不招待。
	3. The school reserves all rights including the programmes and ticket
	arrangements. 本校保留包括節目及票務安排的所有權利。

If you are interested in purchasing the ticket, please complete the reply slip on or before Friday, May 30, 2025. For any inquiries, please contact Ms. Leung Lai Hung or Ms Leung Yan Ki in office hours at 2497 7110. The fee will be collected through the e-payment system, and the payment arrangements will be announced later.

如欲購票出席是次晚會,請於 2025 年 5 月 30 日(星期五)或之前填妥回條。若有任何查詢,請於辦公時間內致電 2497 7110,聯絡梁麗虹老師或梁恩淇老師。費用將通過電子支付系統收取,付款安排將稍後公佈。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College 保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅頴忠校長 13th May, 2025 二零二五年五月十三日

E-class Reply Slip 電子通告回條

I acknowledge receipt of the parents' letter regarding the "40th Anniversary Variety	Show	٧".
--	------	-----

- I will purchase ___ adult ticket(s) and ___ student ticket(s) for the 40th Anniversary Variety Show. The total amount is \$__. (If not purchasing any tickets, please indicate 0.)
- I will not purchase the 40th Anniversary Variety Show tickets.

本人知悉貴校來函有關「四十週年校慶綜藝晚會」事宜。

- 本人 會訂購「四十週年校慶綜藝晚會」門票,訂購成人門票 ___ 張及學生門票 ___ 張,合 共 ___ 元正。(如不購買某種門票,請填上 0 張)
- 本人 不會訂購「四十週年校慶綜藝晚會」門票。